
SATU MARE - Dezbatere publica privind apa si salubrizarea la Negresti Oas

Scris de Administrator
Miercuri, 21 Noiembrie 2012

Sala de sedinte a Primariei Negresti Oas a gazduit ieri o dezbatere publica cu privire la
serviciile de furnizare a apei potabile precum si la cele de salubrizare. La eveniment, care
a fost prezidat de primarul orasului, Aurelia Fedorca, au participat reprezentanti ai
firmelor furnizoare de apa potabila si servicii de salubrizare, presedintii asociatiilor de
proprietari, cetateni care locuiesc in apartamente sau case.
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http://www.gazetanord-vest.ro/2012/11/21/dezbatere-publica-privind-apa-si-salubrizarea-la-negresti-oas/
http://www.satmareanul.net/2012/11/23/dezbatere-publica-privind-apa-si-salubrizarea-la-negresti-oas/
http://info-sm.ro/item/1635-la-negresti-oas-a-avut-loc-o-dezbatere-publica-privind-apa-si-salubrizarea

